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میزی که سخن و فرمان رهبر را اجرا نکند غصب است و باید بیرون رانده شود؛ همه باید ولایت را اطاعت کنند. دو امام و دو

حجت در یک زمان جمع نمیشود.

لطفاالله دژکام، امام جمعه شیراز؛ 

لطفاالله دژکام، امام جمعه شیراز در خطبههای نماز جمعه این شهرستان اظهارداشت:

مراقبت اجتماعی از ویژگیهای ارزشمند اسلام است اما پیش از این تاکید و توجه به مراقبت فردی شده است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از تسنیم، او با بیان اینکه امام حسین(ع) 20 سال از امام حسن (ع) که امام زمان بود اطاعت
کرد و این یعنی ولایتپذیری افزود:

همه باید ولایت را اطاعت کنند ولو امام معصوم باشد. حرف ولی امر را ضایع نباید بکنیم. دو امام و دو حجت در یک زمان جمع
نمیشود و در زمان غیبت حجت بر ما امام خامنهای است؛ تفرقه افکندن در زمینه ولایت معنا ندارد.

وی با بیان اینکه دولتها هر چقدر قوی باشند نمیتوانند همه مشکلات را حل کنند گفت:

مردم با کمک به یکدیگر باید از این سختیها کم کنند چون هر چه در راه خدا بدهید چندین برابر خدا حمایت میکند و برکت
میدهد. تحقق حکومت اسلامی زمانبر است.

او با بیان اینکه میزی که سخن و فرمان رهبر را اجرا نکند غصب است و باید بیرون رانده شود افزود:
امیدواریم در برنامهریزی آنچه رخ میدهد به سمتی برود که 37 سند سیاستهای کلی اجرایی شود. اگر درست کار نکنند باید

سیستم نظارتی ورود و نسبت به برخورد با آنها اقدام کنند.
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